
Møtereferat FAU-møte 6. oktober 2022

1A Andreas Sælen
1B Jørn Håkon Brøste
2A Sindre F. Bjørke
2B Karl Trygve Druckrey-Fiskaaen
3A Ikke meldt inn FAU representant
3B Vilde Østerbøe Gustavsen
4A Ingrid Hjelle
4B Jens Petter Jæger
5A Tariq Alhadi
5B Meldt avbud
6A Meldt avbud
6B Rune Blankholm
7A Meldt avbud
7B Ove Hanstvedt

Agenda:
Sak 01-22/23  Godkjenning av innkalling og dagsorden

Vedtak: Godkjent uten anmerkninger
Sak 02-22/23  Godkjenning av Referat FAU-møte 090622.docx fra forrige møte

Vedtak: Godkjent uten anmerkninger
Sak 03-22/23 Skolens ledelse informerer:

- Rektor spør hvordan det fungerte å sende ut informasjon via Vigilo.
Gode tilbakemeldinger, fungerer bra.

- Avstengt uteområde (baksiden): Rektor beklager at dette tar tid, men
det er et arbeid som pågår uten at hun har noe innvirkning på
tempoet. Hun har vært i møter med entrepenør, og venter nå på en
tilbakemelding om arbeidet kan gjøres mer delt slik at deler av arealet
kan være åpent i perioder.

- Status ønsker fra skolen om ulike oppgraderinger: Rektor har mottatt
tegninger på oppgradering av uteareal, noe hun har jobbet for i flere
år. Representantene i FAU ser nærmere på tegningene og kommer
med innspill

- Tidl. innspill fra FAU ang. LIM (Lekser, Idrett, Mat). Skolen er i dialog
om et annet tilbud, status i den saken: Skolen har inngått en avtale
med Idrett Bergen sør og valgt ut velkomstklassen til å være deltager i
dette aktivitetstilbudet.

Sak 04-22/23  Konstituering av FAU for skoleåret 2022/2023
● Valg av leder og nestleder: Ingrid Hjelle velges som leder,

Andreas Sælen velges som nestleder

https://docs.google.com/document/u/0/d/1eH_51fU_GFxeJljcfmm9wPctVWkfB63g/edit


● Valg av kasserer: Ove Hanstvedt fortsetter et år til
● Valg av sekretær: Vilde Ø. Gustavsen er sekretær/referent
● Signaturrett: Utsettes til neste møte
● Disponering av bankkonti - status økonomi. Tilganger. Bytte

bank - utsettes til neste møte
● Budsjett - utsettes til neste møte

Det er enighet om at innkalling og referat sendes både til representant og
vararepresentanter, slik at også de er informert til enhver tid

Sak 05-22/23  Gjennomgang vedtekter: Et par ting i ordlyden som man kan stille
spørsmålstegn med hva betyr, feks at man skal ha en personlig vararepresentant. I tillegg er
det flere punkter som ikke har blitt gjennomført på flere år. Det er på tide med en
gjennomgang av vedtektene, tas derfor opp som sak på neste møte.

Sak 06-22/23  Hva ønsker vi å gjøre i dette skoleåret: Representantene deles som tidligere
inn i ulike arbeidsgrupper der en gruppe får ansvar for aktiviteter, kurs på skole/SFO, og den
andre gruppen ser på HMS/trafikksituasjon rundt skolen. Forslag: Trygg skolevei og vi har
fått tilbud om barneyoga. Dette sendes videre til de respektive gruppene

Sak 07-22/23  Oppfølging fra forrige skoleår:
- Plakater - Hvordan være en god venn?  Dette ble ikke ferdigstilt i forrige
skoleår. Har kontaktet de aktuelle og dette blir ferdigstilt ila året. Rektor har
tidligere godkjent at plakatene henges opp.

- Sokkedans: Planlagt i vår, men tiden gikk litt for fort. Planlegger en kveld
for 1-4 klasse, og en for 5-7 klasse. Kan arrangeres i samarbeid med
klassekontaktene. Må avklare når det er ledig tid i hallen, bør arrangeres
før jul.  Aktivitetsgruppen følger opp dette.

- Kjøpe inn plastkasser - utsettes til neste gang, mulighet for å se lageret?
- Utbygging på Skjold - korrespondanse sendes til HMS/trafikkgruppen

Sak 08-22/23  Arbeidsgrupper for kommende skoleår
Sak 30-21/22 Statusoppdatering fra kurs/SFO-gruppen

● Idrettsskole - basket, Sindre sjekker dette nærmere – har snakket med
Gimle, skal vente til etter sommeren, de ser hva de har mulighet til.
Det er et gratis tilbud med trenere på kveldstid. Klubben kunne
foreløpig ikke si noe om neste skoleår.

Dette er sjekket ut og Gimle har pr nå ikke anledning å bidra med noe.

Sak 31-21/22 Statusoppdatering fra trafikk/HMS-gruppen
● Tilbakemelding fra trafikkmelding til kommunen? Ingen tilbakemelding,

Christian kan overlevere til neste års FAU som må purre på svar.
Ikke mottatt svar, trafikk/HMS gruppen må følge opp.

Sak 09-22/23  Natteravn-ansvarlig: Representant fra 6A er foreslått; Marianne Myhren.



Det informeres om at dette arbeidet allerede er i gang.

Sak 10-22/23 Henvendelse fra TV-aksjonen, innsamling til Leger uten grenser, de mangler
baseleder på Skjold. Leder har vært i kontakt med arrangør, og de har fått tak i baseleder,
men mangler bøssebærere på Skjold. Leder har lagt ut en oppfordring på FB-siden til
Foreldre - Skjold skole.

Sak 11-22/23 17. mai: Oppfølging av tilbakemeldinger
- Det må være mulighet for kontant betaling. Forslag om at foreldre kan

vippse en gang, og barna få utlevert bonger e.l., slik at ikke alle må ha
kontanter på alle stedene

- Fanen til 1. klasse ødelagt: Sender henvendelse til skolen om dette er
noe 1. klasse i samarbeid med lærer kan utbedre, eventuelt lage ny.

Sak 12-22/23 Tilbakemeldinger ang. SFO: Flere som opplever tilbudet til SFO som veldig
varierende. Bra kanskje for de minste barna, men tilbudet oppleves dårlig for de større
barna. Tilbakemeldinger på at det er lite turer/utflukter/bruk av nærområdet, noe som man
kanskje burde ha ekstra fokus på når baksiden av skolen ikke er tilgjengelig som lekeareal?
Leder tar dette videre med rektor.

Sak 13-22/23  Forslag til møteplan for kommende skoleår

Dato Klokkeslett

6. okt. 2022 18.00-20.00

3. nov. 2022 18.00-20.00

8. des. 2022 18.00-20.00

16. feb. 2023 18.00-20.00

20. apr. 2023 18.00-20.00

8. jun. 2023 18.00-20.00

Ingen innvendinger til møteplanen

Sak 14-22/23  Eventuelt



- Gym og dusjing: Er det mulig at skolen legger til rette for at gymtimer blir planlagt på
slutten av dagen slik at elevene kan gå hjem og dusje? En utfordring at det ikke er
tilrettelagt for at jenter som har menstruasjon kan dusje i egne dusjer. I dag får de
bruke dusj i lærergarderoben, men dette er ikke optimalt. Representant for 3B skriver
en sak til rektor om dette.

- Hvordan nå ut med informasjon til alle: Referater ligger på nettsiden til Skjold skole,
under råd/utvalg. På neste møte lager vi et informasjonsskriv til alle foreldre om ulike
ting, blant annet tilbud idrettslag osv. Dette sendes ut via kontaktlærer, det er den
beste måten å nå flest mulig. Viktig at alle FAU representantene sender ut info til sin
klasse før FAU møtene slik at alle har mulighet å sende inn saker.

- Noen klasser mangler representanter og vara. Leder tar dette videre med rektor og
informasjon til klassene kommer via kontaktlærer

- Elevkvelder med lærer: Gode erfaringer med dette fra andre skoler. Elevene
fremfører gjerne noe, og lærerne tar litt timer her og der. Gode tilbakemeldinger på
dette fra elever og foreldre, og det er positivt for miljøet å møtes og gjøre noe annet
utenfor klasserommet. Leder tar det videre til rektor.

- Må elevene være ute frem til kl. 08:30 når skolen begynner? Mange har lang
skolevei, og i dårlig vær kan de være både våte og kalde når de kommer frem. I
tillegg nevnes det at det er forskjeller, noen får lov å være inne i gangen, mens andre
får beskjed om å være ute. Leder tar det videre til rektor

Har du forslag til saker? Send på mail til Ingrid Merete Hjelle idhjelle@gmail.com
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